國立中央大學退宿舍押金申請表
[bookmark: _GoBack]National Central University Application Form Dormitory Deposit Refund
	· 此申請表僅供目前(本學期)無住宿者申請宿舍押金退費用
· The Application Form is for the application for deposit refund for those not living in dormitories currently (this semester)

	申請人 Applicant
	
	學號 Student ID
	
	申請日期Date
	

	系級 Department 
	
	身份證字號ARC No.
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	行動電話 Mobile
	
	E-mail
	

	․以下請填入個人郵局或銀行退款帳號(二擇一)，並於下方附上存摺影本。
Please fill in your post office or bank account number (either) and attach a photocopy of your passbook

	郵局局號(七碼)
Post-office umber
	
	
	
	
	
	
	
	郵局帳號(七碼) Account number
	
	
	
	
	
	
	

	其它銀行帳號Account number of other banks：
           銀行Bank:          分行Branch，帳號Account number:：                     

	· 使用銀行帳號者，務必檢附個人銀行存摺影本，以利款項順利撥款
Please attach a photocopy of your bank passbook if you provide a bank account so that the amount will be transferred to you without mistakes.
· 以上個人資料蒐集，僅供退費使用
The collection of the abovementioned personal information is for refunding only.

	切結書Affidavit:：
本人因無法提郵局存摺影本，確認以上所填寫之郵局帳戶為本人所有，日後如因填寫錯誤或非本人帳戶，而導致匯款發生問題，後果本人願自行負責。  
Because I cannot provide a photocopy of my post office passbook, I have confirmed the abovementioned post office account belongs to me. I agree to take related responsibility if there is any problem with the remittance because I give the wrong information or the account is not mine.           
申請人Applicant：               (簽名signature)

	委託書Letter of Delegation：(親自辦理者免填)
本人因故無法親自辦理，乃委託               (受委託人簽名)，代辦申請宿舍押金退費事宜，日後若因此發生任何問題，後果本人願自行負責。
Because I am not available for making the application myself, I have entrusted               (signed by the delegate) to represent me to apply for dormitory deposit refund. I would rake full responsibility for subsequent problems if there is any.
申請人Applicant：               (簽名signature)


銀行存摺影本浮貼處Please attach the photocopy of your passbook here.



(下方為生輔組填寫，申請人請勿填寫) 
(The columns below shall be filled by Campus Life Assistance Division. Please leave them blank).
	生輔組承辦人簽章
	宿舍押金扣款記錄：
鑰匙遺失    次扣     元＋卡扣遺失    次扣     元
＋清潔不合格    次扣      元
＋設備損壞/遺失(原因：      　            )扣       元

	
	共扣押金 　　   元，退還押金        元，承辦人簽章：　　　　　　　

	生輔組
組長審核
	



